

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll styrelsemöte 19 april

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 19 april 2021.pdf

Storlek: 162973 byte

Hashvärde SHA256:

3eb4283682cb142980e9e44e840f9051cf9c887444bb5cf8526dbf6393743c7c

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**Marie Jeanette Hedberg**

Signerat med BankID 2021-05-03 15:30 Ref: bf146990-6b59-4192-9277-a718579c9c1c

**MAUD DELLING**

Signerat med BankID 2021-04-29 13:04 Ref: 9471b1db-1dbe-4e6b-987e-fd0f8ac04419

**THOMAS MAGNUSSON**

Signerat med BankID 2021-04-28 09:42 Ref: 5ea6e446-be06-4793-84d8-9e3465cf1bed





## Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 19 april 2021

**Närvarande:** Thomas Magnusson, Maud Delling, Karolina Svensson, Eva Åkerström, Emelie Andersson, Rolf Näslund,

**Adjungerande:** Jeanette Hedberg

**Inte närvarande:** Linn Johansson, Lina Berglund, Emma Rosenqvist, Johanna Halldén

**1. Mötets öppnande,** Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.

**2. Dagordningen,** godkändes.

**3. Protokolljusterare,** till att justera dagens protokoll valdes Maud Delling.

**4. Föregående mötesprotokoll,** fanns inget att erinra.

**5. Ekonomin,** Resultat och Balansräkning är utskickad till alla.

Vi har fått ett kompensationsbidrag från Svenska rf för Q4 2020 på 13 000 + 7 000 SEK.

**6. Kansliet,** Jeanette informerade om lite aktuella föreläsningar och kurser som är på gång i distriktet som alla kan hjälpa till att sprida vidare. Annika Phil kommer att hålla en kurs i TR-frågor för arrangörer och tävlingsledare den 29 april.

Den sista föreläsaren i vår föreläsningsserie, Göran Åkerström kommer att hållas den 28 april.

Jeanette påminde om distriktets satsning med SISU "vår ridsportförening" som är den 21 april där det fortfarande finns möjlighet att anmäla sig.

Det har kommit ett utskick från förbundet med diverse information till kansliet och Thomas. Jeanette skickar vidare till alla i styrelsen.

**7. DUS,** Inget att rapportera.

**8. Distriktsombudsman DOM,** Inget att rapportera.

### **9. Rapporter (RAS, TS)**

**RAS,** Maud och Jeanette kommer att delta i en digital konferens med besöksgrupper från alla distrikt och förbundet den 24 april. De har gjort sitt första besök för i år, Falkenbergssorten rf vilket gick bra.

RAS ska ha digitalt möte den 26 april.

**TS,** Vårens divisioner är inställda på grund av pandemin och att det är för få anmälda lag. Tävlingssektionen har möte måndag den 26 april.

**Kommunikation med föreningarna,** Enkäten till våra klubbar angående kommunikation är utskickad till klubbarna. Jeanette har varit i kontakt med Johanna som skulle höra av sig om vi ska gå ut med en påminnelse.

## 10. Övriga frågor

**a) Angående motion till stämman,** Maud har börjat kolla upp hur det ser ut i de andra distrikten och konstaterar att det ser väldigt olika ut storleksmässigt och i antal medlemmar. Halland kommer efter Blekinge med dubbelt så många medlemmar. Thomas har fått en påminnelse på enkäten som skulle skickas till Skånes distrikt och svarat att vi inväntar stämman istället.

**b) Gullbranna Hästförening,** Thomas har varit i kontakt med föreningen angående att de ej är anslutna till Svenska ridsportförbundet. De har ingen tävlingsverksamhet och har tecknat en egen medlemsförsäkring hos Folksam för ca 5–6 000 kr och har inga framtida planer på att ansluta.

Thomas och Rolf fick i uppgift att undersöka försäkringsfrågan, hur en klubb kan teckna en sådan billig försäkring som Gullbranna mot den förbundet har och erbjuder sina medlemmar.

**c) Sektioner och kommittéer,** Vi kommer att bjuda in våra sektioner och kommittéer till ett möte längre fram när vi kan ses fysiskt. Förhoppningsvis kan detta bli någon gång i juni.

**d) Valberedningen,** Thomas har varit i kontakt med Agneta i valberedningen som kan ställa upp som sammankallande i valberedningen. Då det saknas två ledamöter så kommer Jeanette skicka ut ett brev till alla klubbar med vädjan om hjälp till att hitta kandidater som kan ställa upp, gärna från klubbar i norr.

**e) Stämman** Mötet beslutade att ge Thomas Magnusson och Karolina Svensson fullmakt till stämman den 8 maj 2021.

**11. Nästa möte,** den 17 maj 19.30.

**12.** Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.

---

Thomas Magnusson, ordförande

---

Maud Delling, justeringsman

---

Jeanette Hedberg, sekreterare